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PÁR SLOV S PŘEDSEDOU PŘED NOVOU SEZÓNOU 

Krátce před startem nového ročníku jsme vyzpovídali předsedu Tomáše Homolu. 

1.  Tome, jaké jsou z tvého pohledu cíle pro nový soutěžní ročník 2023/2024? 

TH: „Cíle jsou pro letošní sezónu jsou opět spíš skromnější. Opět jsme přihlásili dva 
mužské týmy a je třeba, aby si vše sedlo, tak jak má. Pokud půjde vše podle představ a 
bude dostatek „lidí“, abychom mohli odehrát celou sezónu bez komplikací - A i B tým, 
tak budu spokojený. Výsledkově bych byl rád, kdybychom v „áčku“ hráli letos kolem 4-5 
místa. Víceméně máme skoro celý nový tým, takže si to musí sednout, ale věřím, že je 
to reálný cíl. „Béčko“ by klidně mohlo hrát opět špici tabulky, i přestože se jeví účastníci 
Městské soutěže daleko kvalitnější, než tomu bylo vloni.“ 

2. Jak ze svého pohledu hodnotíš Memoriál Ladislava Zajíce, jak po sportovní, tak 
po klubové stránce? 

TH: „Memoriál proběhl hladce. Počasí i diváci byli super. Takže z pohledu klubu bylo vše 
na jedničku a věřím, že i návštěvníci si fotbalový víkend užili se vším všudy :D. Po spor-
tovní stránce už to tak sluncem zalité nebylo, ale je třeba podotknout, že trenér Lavický 
neměl jednoduchou pozici, protože měl k dispozici 26 hráčů. Za mne se k tomu postavil 
tak, jak to bylo správné a přes víkend si zahráli všichni. Když  tedy pomineme nejhorší 
umístění za patnáct let turnaje, mohou být všichni hráči spokojeni.“ 

3. Tome, ty jsi teď v roli hráče i předsedy oddílu. V jaké roli se cítíš lépe? 

TH: „Jako hráče mne to stále baví a co si budeme, už jsem z fotbalového pohledu za 
zenitem, takže jsem rád, že se mi vyhýbají zranění a můžu hrát. Na druhé straně v roli 
předsedy se cítím také dobře, fotbal v Michálkovicích mám rád a dělá mi radost, když 
vidím, že se situace v michálkovickém fotbale stále posouvá vpřed a to hlavně v oblasti 
dětí, kteří jsou naprosto skvělí a jejich radost z fotbalu je naprosto úžasná. To je to, proč 
všichni fotbal děláme s chutí. Samozřejmě to není jen o mne, sám bych neudělal skoro 
nic. Zásluhu na tom mají všichni z výboru a hlavně rodiče. Nejsem tedy schopný říct, 
jestli se lépe cítím v roli předsedy nebo hráče, mám to opravdu 50 na 50.“ 

4. Teď zapeklitá otázka. Co tě napadne, když se řekne Slávia Michálkovice? 

TH: „To je tedy oříšek, ale napadá mne hned několik věcí. Ovšem jedna věc je nade vše-
mi. RODINA. V Michálkovicích a místním oddílu se pohybuji, s krátkou přestávkou, od 
svých pěti let a Slavia mi přirostla k srdci a opravdu je to taková moje druhá rodina. Je 
to samozřejmě spojeno i s lidmi, kteří jsou tohoto „kolosu“ součástí. Někteří už tady 
sice nejsou, ale jiní zase přicházejí a mohu s klidným srdcem říct, že jde vždy o super 
lidi, kteří dělají ten fotbal v Michálkovicích příjemným místem. Může se jednat o hráče, 
členy výboru nebo zmiňované rodiče, kteří poslední dva roky, co máme školičku, jsou 
naprosto neskutečnými parťáky, ať už pro trenéry, tak i obecně pro klub.“ 

Takže za mne Slávia = RODINA. 

 

 

5.  Tome a dovol mi ještě jednu otázku, která bude hodně futuristická. Jaké jsou 
tvé ambice a ambice klubu do budoucna? 

TH: „Co se ambicí klubu týče, priorita je pro mne udržení projektu kategorie U9, který 
se mi strašně líbí a doufám, že k tomu budeme mít dostatek dětí. Rád bych také rozšířil 
žákovský tým, kde je velký počet dětí, ale v nízkém věku. Z tohoto důvodu bych rád v 
následujících letech otevřel kategorii U11 a mladší žáky. Budeme dělat s výborem a 
trenéry vše pro to, abychom rozšířili naši základnu hráčů a mohli s těmito kategoriemi 
začít, co nejdříve. Dorost nám funguje už třetí sezónu a já doufám, že v tom budeme 
pokračovat. Je to asi nejnáchylnější kategorie, vzhledem k věku 16 - 19 let, kdy mají 
dorostenci spoustu i dalších aktivit a fotbal už pro mnohé není jejich prioritou. No a v 
mužské kategorii je to naprosto jasné, I. B třída je myslím cíl, kterého bychom chtěli 
všichni dosáhnout a doufám, že třeba příští rok, když si vše sedne, by to mohlo klap-
nout. No a poslední věta se snoubí s mými ambicemi. Chci si zahrát I. B třídu, a kde 
jinde by to mělo být, než tady v Michálkovicích.“ 

 
15. ROČNÍK MEMORIÁLU LADISLAVA ZAJÍCE 

Ve dnech 11. a 12. srpna se v areálu Slávie Michálkovice odehrál již tradiční turnaj vě-

novaný Ladislavu Zajíci. Turnaje se, jak už je zvykem, účastnilo kvarteto družstev. Letos 

to byly týmy domácí Slávie, rychvaldského Slavoje, Odry Petřkovic a Sokola Hrabůvky. 

Do finále se probojovaly týmy Odra Petřkovice a Sokol Hrabůvka, kteří ve svých páteč-

ních zápasech porazily týmy Slávie a Rychvaldu. Úmorné počasí dělalo všem hráčům 

problémy, ale i přes to si všichni svátek fotbalu užili.  Mimo fotbal byl areál plný fanouš-

ků, dětí, hráčů, rodičů, prostě všech, kteří si dva dny do Michálkovic přišli úžit. Součástí 

byl i skákací hrad pro děti, kolo štěstí pro mladé i pokročilé a slosovatelné vstupenky. 

Celé dva dny se veselilo a hodovalo. Nakonec nevadilo ani konečné umístění domácího 

celku, který poprvé herně propadl a skončil poslední.   

Konečné pořadí: 1. Odra Petřkovice, 2. Sokol Hrabůvka, 3. Slavoj Rychvald, 4. Slavia 

Michálkovice. 

Výsledky zápasů: Odra Petřkovice - Slavoj Rychvald 6:1 (3:0), Slávia Michálkovice - So-

kol Hrabůvka 3:4pp (1:2), Slávia Michálkovice - Slavoj Rychvald 1:2pp (1:1), Odra Petř-

kovice - Sokol Hrabůvka 3:1 (2:0) 

Individuální ceny:  

Nejlepší střelec - Adam Lacina, Petřkovice 4 branky 

Nejlepší brankář - Sokol Hrabůvka. 


